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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy hagyhatják?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

„Aki szegény, az a legszegényebb” – írta József Attila, ez pedig talán sosem volt igazabb, mint a
mai Magyarországon: akkor, amikor a legszegényebbek átlagjövedelme a KSH szerint a 67 ezer
forintot is alig éri el. Alig éri el a 67 ezer forintot! Miniszter úr, mit lehet venni ennyi pénzből?
Hogyan tudna bárki is megélni ennyiből?

67  ezer  forint.  Nem  tudom  elégszer  elismételni  ezt  a  számot,  annyira  megdöbbentő,  annyira
fájdalmas belegondolni ezeknek az embereknek a nyomorába, abba, hogy min mehetnek keresztül
nap mint nap. Az ő esetükben már nem arról van szó, hogy teher lenne nekik a bevásárlás, vagy
csak a legalapvetőbb élelmiszereket tudják megvenni – hanem arról, hogy egyszerűen nem tudnak
megélni a jövedelmükből.

Az orbáni infláció a legszegényebb honfitársainkat sújtja a leginkább, hiszen a rezsi és az alapvető
élelmiszerek ára nő a leggyorsabban, és ezeken a legnehezebb spórolni. Mert az ember önmagától
még valahogy megvonja az ételt  és az italt,  de mit tud tenni,  amikor azt látja,  hogy a gyereke
éhezik,  és  nincs  elég  pénze  ebédet  adni  neki?  Szívszorító  még elképzelni  is,  és  Dobrev Klára
szociáldemokrata Árnyékkormánya ezt nem is hagyná: mi mindent megtennénk, hogy letörjük az
orbáni inflációt, és végre ne az árak, hanem a bérek emelkedjenek.

 

Miniszter  úr,  hogy  hagyhatják  a  legszegényebb  embereket  ekkora  nyomorban?  Mi  lesz  velük,
meddig kell még az áremeléseket elviselniük?


